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uio]. Mazomieckie PROTOKOL nr 8

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sie w dniu 27 kwietnia 2011 roku

o godzinie 15°0 posiedzenie Komisj i otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik ill 1 do protokolu),

Porzadek obrad:
Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Analiza sprawozdania Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii.
Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa. Realizacja zadan zleconych przez kornisje.
Realizacja wniosk6w komisji w sprawie stale] lokalizacji zakupionych defibrylator6w
AED.
Sprawy rozne.
Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porz<ldku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Analiza sprawozdania Burmistrza z realizacji Gminnego Programu
Rozwi'lzvwania Problem6w Alkoholowvch oraz Przeciwdzialania Narkomanii.

Naczelnik Wydzialu Organizacyjnego Pani Ewa Motyczynska poinformowala, ze co roku
gmina uchwala gminny program profilaktyki rozwiazywania problem6w alkoholowych oraz
przeciwdzialania narkomanii na podstawie uchwaly 0 wychowaniu w trzezwosci i uchwaly
o przeciwdzialaniu narkomanii.

C Raport Pelnomocnika ds. rozwiazywania problem6w alkoholowvch z realizacii Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowvch oraz Przeciwdzialania
Narkomanii Miasta Marki w 2010 roku stanowi zalacznik ill 2.

Pani Naczelnik Ewa Motyczynska poinformowala, ze na realizacje zadan w ubieglyrn roku
planowano kwote 480 tys zl z czego 450 tys zl to kwota przeznaczona na dzialania zwiazane
na przeciwdzialanie alkoholizmowi natomiast 50 tys zl na przeciwdzialanie narkomanii.
Faktyczne srodki, kt6re wydatkowano to 466 790 tys zl . Realizatorami Gminnego Programu
Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii jest gminna
komisja w skladzie czteroosobowym w tym pelnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiazywania
Problernow Alkoholowych. Funkcjonowanie punktu konsultujacego to koszt 53 230 tys zl,

Pani Naczelnik podkreslala, iz w ubieglyrn roku w punkcie konsultacyjnym udzielono 630
porad. Porad udziela specjalista terapii uzaleznien, drugi specjalista w formie grupy wsparcia,
porady prawnika, porady konsultantki dla osob wspol uzaleznionych i konsultantka ds.
przemocy. W grupie motywacyjnej dla osob uzaleznionych uczestniczylo lacznie 35 osob, 5-7
os6b w kazdej sesji, 17 os6b z tej grupy podjelo leczenie w stacjonamych osrodkach leczenia



odwykowego, 18 czlonk6w rodziny podjelo terapie dla os6b wsp6l uzaleznionych, 3 osoby
podjely terapie dla ofiar przemocy, 28 os6b utrzymuje stala abstynencje, Dziala rowniez
grupa anonimowych alkoholik6w, ta grupa nie prowadzi danych statystycznych.

Jak poinformowala w dalszej czesci dyskusji Pani Naczelnik do zadan z zakresu profilaktyki
alkoholowej zalicza sie m.in. kierowanie osobe zglaszajaca sie na leczenie, wsp6lpraca
z zakladami lecznictwa oraz zakladami readaptacyjnymi dla mlodziezy uzaleznionej od
narkotyk6w, dofinansowanie szkolen plac6wek z poradni uzaleznien, udzielanie pomocy
rodzinom w kt6rych powstaja problemy alkoholowe. Prowadzenie poradni w Markach.
Udzielanie pomocy psychologicznej dzieciom z rodzin gdzie wystepuje problem alkoholowy.
Dofinansowanie kolonii i oboz6w dla dzieci z rodzin patologicznych - zeszlym roku koszt 
57 590 zl. Kolportaz ulotek, zamawianie czasopism, prowadzenie dzialan edukacyjnych dla
sprzedawc6w napoj6w alkoholowych - 30 sklep6w bierze udzial w tych szkoleniach,
prowadzenie badan ankietowych, wsp6lpraca przy kampaniach spolecznych, udzielanie
rekomendacji stowarzyszeniom.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zadal pytanie ilu sprzedawc6w napoj6w
alkoholowych udalo sie ukarac za sprzedaz nieletnim alkoholu.

Pani Ewa Motyczynska stwierdzila, ze byly takie przypadki i sprawy zostaly przekazane
policji. Od sklepu wymagane sa odpowiednie tabliczki. Sprzedawca musi reagowac, gdy
przedjego sklepem spozywany jest alkohol. Szkolenie sprzedawcy jest bezplatne, ponadto jak
podkreslala Pani Ewa Motyczynska wylegitymowanie osoby kupujacej alkohol jest
obowiazkiern sprzedawcy.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zapytal 0 dofinansowanie wypoczynku dzieci.

Dofinansowanie jest wybi6rcze dotyczy dzieci z rodzin z problemami alkoholowymi. Rodzice
rodzin, w kt6rych sa problemy z alkoholem sa to osoby niezaradne zyciowo, finansowo ,
poinformowala Pani Naczelnik.

Radna Agnieszka Luzynska pytala 0 uzaleznienia komputerowe oraz 0 to w jaki spos6b
wybierani sa czlonkowie komisji alkoholowej.

Pani Naczelnik Ewa Motyczynska powiedziala, ze problemem uzaleznienia od komputera i
gier komputerowych komisja rowniez sie zajmuje. Komisja powolana jest zarzadzeniem
Burmistrza, jest to komisja czteroosobowa w sklad, kt6rej wchodza Pani Ewa Motyczynska
pelnornocnik , Pani Krystyna Jasinska, Pan Andrzej Majcher, Pani Jolanta Augustyniak.

Pkt 5. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa. Realizacja zadan zleconych przez komisje.

Na posiedzenie Komisji zostal zaproszony Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska,
Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Pan Andrzej Kalinowski, kt6ry poinformowal, iz wystapil do
Wojew6dzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska w Warszawie z prosba 0 przedstawienie
wynik6w jakosci powietrza w strefie powiatu Wolominskiego - nie dostal jednak dotychczas
zadnej informacji zwrotnej . Pan Naczelnik wystapil rowniez do Fabryki Okladzin ciemych
Fomar z prosba 0 przedstawienie kserokopii zgody na zamkniecie tego skladowiska lub
innego dokumentu na podstawie kt6rego skladowisko zostalo zamkniete.
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Pan Naczelnik poinformowal ze wystapil do Generalnej Dyrekcji Dr6g i Autostrad w sprawie
pomiaru halasu ale nadal czeka na odpowiedz,

Kolejna sprawa bylo - ewidencja zbiornik6w wodnych na terenie miasta

Na terenie miasta jest 12 zbiornik6w: jeden przy ul. Zielonej, Weneckiej, Dlugiej,
Modrzewiowej, Grunwaldzkiej , Stawowej i Saturna, Ceglana r6g Kretej , Stawowej r6g
Zeglarskiej , Horowe Bagno, jezioro Kruczek.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec pytal 0 liste zbiornik6w ,kt6re me moga zostac
zasypane, kt6re chroni prawo.

Naczelnik poinformowal, iz jedynym w tej chwili zbiornikiem, kt6rego nie mozna zasypac
jest Horowe Bagno. Na pozostale zbiorniki potrzebne jest pozwolenie wodno prawne, kt6re

C wydaje Starosta.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal, ze jedyna skuteczna ochrona
zbiornik6w jest zabezpieczenie tej kwestii w Planie Zagospodarowania Przestrzennego
Miasta Marki.

Radna Agnieszka Luzynska podziekowala panu Andrzejowi Kalinowskiemu za okrycie
kasztan6w. I pyta jak rozwiazac problem spadajacych lisci zalegajacych na posesjach,
sugerujac odpowiednie worki do kompostowania.

Pan Naczelnik Andrzej Kalinowski twierdzi, ze jest to kwestia finansowa gminy, mozna
rowniez kornpostowac liscie na swojej dzialce.

Zastepca Burmistrza informuje, ze w Markach nie rna kompostowni, nie rna wiec mozliwosci
zbierania od mieszkancow lisci. Na t~ chwile wlasciciel posesji sam musi radzic sobie z tego
rodzaju odpadem.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwrocil sie do Pana Kalinowskiego i do Pana
Zastepcy Burmistrza 0 wstepne informacje odnosnie kosztu zakupienia kompostownik6w.

Pani Agnieszka Luzynska stwierdzila, ze przy ul. Sowinskiego mieszkancy nagminnie
wylewaja nieznana ciecz na ulice, czujac sie przy tym bezkarnie. Ten problem jak
powiedziala Pani Radna istnieje od lat i jak najszybciej nalezaloby go rozwiazac,

Zastepca Burmistrza Pan Krzysztof Wnuk twierdzil, ze problem jest mu znany, byla
interwencja policji w tej sprawie i sprawca zostal ukarany.

Przewodniczacy Rady Marin Piotrowski skierowal pytanie do Pana Naczelnika w sprawie
informacji 0 stanie renowacji row6w w Markach oraz 0 monitorowanie row6w.

Pan Naczelnik Andrzej Kalinowski stwierdzil, ze w przypadku gdy stwierdzi nielegalne
podlaczenie instalacyjne, zglasza sprawe do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego,
ostateczny krokiem jest przekazanie sprawy do sadu.
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Radny Tomasz Paciorek zasugerowal, aby informowac mieszkancow co wiaze sie
z nielegalnym wylewaniem zanieczyszczen na ulice lub na posesje.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec wymienil wszystkie dokumenty jakich oczekuje od
Pana Naczelnika na kolejne posiedzenie komisji, sa to m.in.:

1. Informacja z Wojewodzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska 0 czystosci powietrza
na terenie powiatu wolominskiego,

2. sytuacja ze skladowiskiern azbestu na terenie firmy Fomar ,
3. Informacja 0 natezeniu ruchu i halasu na drodze krajowej ,
4. pismo w sprawie monitoringu zwalki przy ul. Okolnej rog Grunwaldzkiej ,
5. lista zbiornikow wodnych,
6. problem lisci - oszacowanie kosztu dla miasta,
7. scislejsza wspolpraca policji w wydzialem Ochrony Srodowiska ( likwidacja dzikich

przylaczy do rowow oraz wylewanie na droge) - harmonogram pracy.

Pkt 6. Realizacja wnioskow komisji w sprawie stalej lokalizacji zakupionych
defibrylatorow AED.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwrocil sie do Zastepcy Burmistrza 0 przygotowanie
informacji dotyczacych zakupionych defibrylatorow AED na nastepne posiedzenie komisji.

Pkt 7. Sprawy ro:ine.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec odczytal dwa pisma; pismo Pani Barbary Dorobek
w sprawie odpowiedzi pana Burmistrza, dotyczacego parkowania samochodow na rogu ul.
Generala Zajaczka i Sportowej oraz ogrodka jordanowskiego systematycznie dewastowanego,
zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji odczytal rowniez pismo z Mazowieckiego Urzedu
Wojewodzkiego w Warszawie z Wydzialu Infrastruktury Srodowiska dotyczace
przeprowadzenia linii energetycznej, sprawa dotyczy Bartlomieja Warwasa, przekazane do
wiadomosci Urzedu Miasta w Markach zalacznik nr 4.

Przewodniczacy Rady Marin Piotrowski zwrocil sie 0 przekazanie do Rady Miasta
stanowiska wydzialu Ochrony Srodowiska w sprawie pisma z Mazowieckiego Urzedu
Wojewodzkiego odczytanego na dzisiejszym posiedzeniu.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zasugerowal, rowniez zwrocenie uwagi na dzikie
wysypisko przy ul. Akacjowej rog Blekitnej w Markach.

Pkt 8. ZakoIiczenie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej , Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.
Protokolowala
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